
 

Z á p i s n i c a 

zo 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Snežnici,                                                                                  

konaného dňa 22.11..2023 o 17:00 h. 
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Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Navrhovaný program: 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Schválenie investície a úveru na dofinancovanie spoluúčasti na projekte Rozšírenie vodovodu 

a kanalizácie v časti Hrby 

4. Zásady hospodárenia s majetkom obce Snežnica 

5. Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality alebo inej 

protispoločenskej činnosti 

6. Zámer predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

7. Žiadosť občana Romana Janca 

8. Rôzne 

9. Záver. 

 

R O K O V A N I E 

Ad 1/ Otvorenie 

Deviate zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce. Privítal všetkých 

prítomných a skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 6 čím je OZ uznášania schopné.  

 

 

Ad 2/ Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

 

Overovatelia:            Bc. Peter Kukučík, Pavol Ševčík  

Zapisovateľka:  Ing. Zuzana Sopková 

 

Hlasovanie: za: 6  

 proti: 0  

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Starosta prečítal navrhovaný program a spýtal sa, či chce niekto z poslancov doplniť program. 

Sám navrhol doplniť do programu bod Zapojenie sa do výzvy na projekt – zníženie energetickej 

náročnosti verejnej budovy – telocvičňa. 

Nakoľko už nikto nepožiadal o doplnenie bodov programu, dal starosta  hlasovať 

o doplnenom programe. 

 

Hlasovanie: za: 6  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 
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Nakoľko už nikto nepožiadal o doplnenie bodov programu, dal starosta  hlasovať 

o doplnenom programe. 

 

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Schválenie investície a úveru na dofinancovanie spoluúčasti na projekte Rozšírenie 

vodovodu a kanalizácie v časti Hrby 

4. Zásady hospodárenia s majetkom obce Snežnica 

5. Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality alebo 

inej protispoločenskej činnosti 

6. Zapojenie sa do výzvy na projekt – zníženie energetickej náročnosti verejnej budovy - 

telocvičňa 

7. Zámer predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

8. Žiadosť občana Romana Janca 

9. Rôzne 

10. Záver. 

 

Ad 3/ Schválenie investície a úveru na dofinancovanie spoluúčasti na projekte Rozšírenie 

vodovodu a kanalizácie v časti Hrby 

 

 

Starosta obce informoval poslancov o potrebe vybaviť úver na dofinancovanie spoluúčasti na 

projekte Rozšírenie vodovodu a kanalizácie v časti Hrby nakoľko firma, zastrešujúca realizáciu 

plánuje z prácami začať už tento rok. Bez úveru nebude možné pokračovať, nakoľko obec nemá 

dostatok vlastných zdrojov. Nakoľko sme získali dotáciu, ktorá bola zameraná na rozšírenie 

vodovodu a kanalizáciu v jednej ryhe vznikli aj neoprávnené náklady, kde bude položený len 

samostatný vodovod. Predbežná ponuka úveru na dofinancovanie neoprávnených nákladov od 

environmentálneho fondu má výhodný úrok 0,1%. Úver by bolo možné zobrať so splatnosťou na 20 

rokov. Zástupca starostu Pavol Ševčík doplnil, že firma začne realizáciu od rodiny Zajacovej najmä 

preto, že ak obec bude úspešná vo výzve, ktorá sa týka rekonštrukcie poľných ciest v danej lokalite 

je projektovaná nová cesta, do ktorej sa potom 5 rokov nesmie zasahovať. Po diskusii dal starosta 

o realizácii investície zameranej na rozšírenie vodovodu a kanalizácie v časti Hrby hlasovať, 

výsledkom ktorého bolo uznesenie č. 50/2023. 

 

Hlasovanie: za: 6  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Následne dal starosta hlasovať o schválení úveru na dofinancovanie spoluúčasti 

neoprávnených nákladov na danom projekte výsledkom čoho bolo prijatie uznesenia č. 51/2023. 

 

 

 

Hlasovanie: za: 6  

 proti: 0 
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 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Ad 4/ Zásady hospodárenia s majetkom obce Snežnica 

 

Starosta obce udelil slovo účtovníčke obce Ing. Veronike Sabelovej, ktorá informovala 

prítomných o potrebe vypracovať nové zásady hospodárenia s majetkom obce. V zmysle novely 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí s účinnosťou od 1.11.2023 boli vypracované nové zásady 

hospodárenia s majetkom obce, kde ide hlavne o presnejšiu identifikáciu využitia inštitútu pre 

prevode majetku obce či už predaja alebo nájmu, a to týkajúcich sa prípadov hodných osobitného 

zreteľa. Následne dal starosta obce o danom bode hlasovať, výsledkom čoho bolo schválenie zásad 

hospodárenia s majetkom obce Snežnica uznesením č. 54/2023.  

 

 

Hlasovanie: za: 7  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

 

Ad 5/ Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality alebo 

inej protispoločenskej činnosti 

 

Starosta obce udelil slovo hlavnej kontrolórke Bc. Kataríne Adamkovej, ktorá informovala 

starostu a poslancov o zásadach podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa 

kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti, ktoré sú záväzné pre zamestnancov aj obcou 

zriadených rozpočtových organizácií.  Za obec Snežnicu úlohy zodpovednej osoby podľa zákona č. 

54/2019 Z. z.  o ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov plní hlavný kontrolór obce a rovnako v plnom rozsahu aj pre rozpočtové organizácie (ZŠ 

s MŠ Snežnica). Všetky ďalšie dôležité informácie týkajúce sa podávania oznámení a spôsobu ich 

podania oznamovateľom budú zverejnené na webovom sídle obce Snežnica. Nakoľko nikto nemal 

otázky, starosta dal o schválení tohto bodu programu hlasovať. 

 

Hlasovanie: za: 7  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Poslanci OZ schválili uvedené zásady čoho výsledkom je uznesenie č. 53/2023.  

 

Ad 6 /Zapojenie sa do výzvy na zníženie energetickej náročnosti VB - telocvičňa 

 

Starosta informuje poslancov o ďalšej výzve na zníženie energetickej náročnosti verejných 

budov pre rok 2024, ktorú vydal Environmentálny fond. Nakoľko má obec vypracované projekty pre 

budovu telocvične ZŠ Snežnica bolo by vhodné sa do výzvy zapojiť. Do výzvy je možné zapojiť sa 

do 11.12.2023 s výhodnou spoluúčasťou 1%. Po krátkej diskusii dal starosta o zapojení sa do výzvy 

hlasovať: 
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Hlasovanie: za: 7  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

 

 

Ad 7/ Zámer predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

Starosta informoval poslancov o pozemku, o ktorý ma pani Mária Jaššová záujem. Pozemok 

je na katastri evidovaný ako parcela C. Medzi poslancami prebiehala dlhšia diskusia. Poslanci sa 

zhodli, že lepšie by bolo pozemok odpredať ako prenajať nakoľko ide o pozemok, ktorý by slúžil ako 

prístupová cesta k jej pozemkom a pre obec predstavuje neupotrebiteľný majetok. Ďalej prebieha 

diskusia o cene daného pozemku. Poslanec Ing. Ľubomír Jaššo dáva prvý návrh 20€/ m2 nakoľko 

podobné typy pozemkov sa predávajú za takúto trhovú hodnotu. Starosta dal o tejto sume hlasovať.  

Hlasovanie: za: 5  

 proti: 0 

 zdržal sa: 2 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Nakoľko tento návrh neprešiel poslanec Peter Kukučík navrhol sumu 16€/m2 o čom starosta 

obce dal hlasovať. 

  

Hlasovanie: za: 2  

 proti: 0 

 zdržal sa: 5 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Nakoľko ani tento návrh neprešiel nebol zámer predaja majetku  zatiaľ schválený 

 

 

Ad 8/ Žiadosť občana Romana Janca 

 

Starosta obce predniesol žiadosť od p. Romana Janca, ktorý žiada aby obec preplatila úpravu 

cesty k jeho pozemku. Obec nemá vlastné financie na budovanie nových ciest, preto teraz riešime 

budovanie ciest cez eurofondy, kde sme sa zapojili do výzvy. Tam však cesta ktorú požaduje 

vybudovať p. Janec nie je . P.Kukučík dáva návrh zapojiť sa do ďalšej  výzvy o úpravu ciest hneď 

ako takáto výzva bude. Poslanec Ing. Ľ. Jaššo informuje že najskôr sa musia urobiť cesty, na ktoré 

máme ako obec vypracované projekty. Keďže na uvedenú cestu, ktorá sa nachádza v extraviláne 

nemáme projekt nemôže sa z realizáciou danej cesty začať. V uvedenom znení bude pánovi Jancovi  

zaslaná odpoveď. 
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Ad 8/ Rôzne 

 

 

- Poplatky – starosta informuje poslancov o výške daní z nehnuteľnosti, ktoré nám poskytla 

starostka obce Povina za jednotlivé obce na Kysuciach. Medzi poslancami prebieha diskusia. 

Ďalej sa rozoberal poplatok za komunálny odpad. Starosta informoval poslancov, že spoločnosť, 

ktorá nám zabezpečuje odvoz odpadu avizuje zdražovanie aj v budúcom roku minimálne o mieru 

inflácie čím aj náklady obce porastú. Poslanci sa zhodli, že bude potrebné navýšiť dane aj 

poplatky min. o mieru inflácie. Ďalej sa prebrali poplatky základnej a materskej školy. Poslanci 

sa zhodli, že je potrebné osloviť p. riaditeľku ZŠ a požiadať ju o vypracovanie podkladov pre 

prípadne zvýšenie poplatkov. 

- Poslanec Dušan Ševčík sa informoval na situáciu ohľadom zamestnancov, ktorí pracujú na 

údržbe v obci. Starosta informoval, že p. Ivan Ševčík je momentálne práceneschopný no plánuje 

do práce nastúpiť v čo najkratšom čase.  

- Starosta informuje poslancov o projekte vybudovania kompostárne v Dolnom Hričove, ktorá je 

momentálne v štádiu prípravy.  V budúcnosti by boli pre obec zabezpečené hnedé nádoby na 

biologický odpad, ktoré by boli vyvážané do spomínanej kompostárne.  

- Starosta informoval o novej obecnej aplikácii, cez ktorú sú občania včasne informovaní 

o dôležitom dianí v obci. Je možné stiahnuť si aplikáciu do mobilného telefónu cez IOS alebo 

Android. Rovnako obec spustila nový SMS systém, ktorý využívajú hlavne starší spoluobčania.  

 

 

Ad 10/  Záver 

 

 Nakoľko bol program  zasadnutia OZ vyčerpaný, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a rokovanie zasadnutia OZ ukončil. 

 

d. a. h. 

 

 podpísané podpísané 

 podpísané    podpísané 

 Ing. Zuzana Sopková MVDr. Milan Hlavatý 

 zapisovateľka starosta obce 

 

 

 podpísané   

 

               

 I. overovateľ II. overovateľ 

              Bc. Peter Kukučík  Pavol Ševčík 

Podpísané             podpísané 


